

Highlights

Korea 韩国 💹

Jeju 济州

Jeju Olle Trail 神奇之路
Orange orchard 橘子园
Dongmun Market 东门市场
Seongsan Ilchulbong 城山日出峰
Jeju Folk Village 城邑民俗
Seopjikoji 涉地可支
Camellia Hill 山茶花之丘

Gimpo 金浦

Nami Island 南怡岛 Mount Seoraksan 雪岳山

Gangwon-do 江源道

Daepo Port Seafood Market 大浦港海鲜市场 Ski Resort Skiing Experience 滑雪度假村 Gangchon Rail Park 江村铁路公园 Jade Gaeden 翡翠花园 Soyanggang Skywalk 三岳山天空步道

首尔 Seoul

Gyeongbokgung Palace 景福宫 Seaweed Gallery 紫菜学院 Painter Show 涂鸦秀 Ginseng Galley 人参资料馆 Duty-Free Gallery 美妆免税中心 Lotte World 乐天世界 Hongdae 弘大商圈 Bukchon Hanok Village 北村韩屋村 Health Liver Gallery 护肝宝免税中心 Shila Duty Free 新罗免税店 Myeong-dong 明洞 Dongdaemun 东大门





Accommodation 住宿安排

- · Hotel The One or similar
- · Holiday Inn Alpensia Hotel
- Jackson 9 Hotel or similar
- Ibis / Migliore Hotel Myeongdong or similar

Meal Plan 用餐安排

- 7 Breakfasts 早餐 6 Lunches 午餐 5 Dinners 晚餐
- 韩式特色猪脚饭
- 石锅拌饭
- 米其林必比登推荐: 人参鸡
- 韩式BBQ烤肉

Service Fee / 服务费

\$90美金/人Service Fees USD\$ 90 / person



Itinerary *****

DAY 1 | Singapore新加坡 > Gimpo金浦

- Assemble at Changi Airport, proceed check in your pleasant flight to Incheon, Korea.
- 集聚于新加坡樟宜机场、办理登机手续飞往仁川、韩国。

DAY 2 Gimpo 金浦 > Jeju济州

Dinner晚餐

- Transfer to Gimpo Aiport check in domestic flight to Jeju.
- Jeju Olle Trail: A 14-kilometer long road with unusual happen upstream the object.
- Orange orchard: Enjoy the pleasure of picking oranges during the season. (We shall cancel without replacement the program if fruit season is over)
- Dongmun Market: Jeju's largest and most established market. It is a mix of public markets, night markets, traditional markets, and seafood markets, selling a wide variety of food and goods.
- ◆ 抵达仁川,前往金浦机场飞往濟州。
- ◆ 神奇之路: 一条长约14公里的公路,在这条道路神奇在于车子会颠倒逆流而上。
- ★ 橘子园:参观季节性果园,享受当季采橘之乐(季节性采摘,如果换季 没有水果,行程取消)。
- ◆ 东门市场:济州最大、最悠久的传统市场。

DAY 3 | Jeju济州

Breakfast早餐/Lunch午餐: 黑毛猪烧肉 /Dinner晚餐

- Seongsan Ilchulbong: named Sunrise Peak, a huge rock formation on the eastern end of Jeju Island.
- Jeju Folk Village: Visitors can learn about traditional Korean architecture, lifestyle, and culture.
- Seopjikoji: The natural beauty of the eastern coast, which juts out into the sea, is another highlight. Camellia Hill: Nestled on the southeast of Jeju, is a garden with camellias as the main theme.
- ★ 城山日出峰: 耸立在济州岛东端,也是世界最大突出于海岸的火山口,也是济州世界自然遗产!
- ★ 城邑民俗: 让游客可以了解韩国古代的建筑、生活和文化,这里也保留 古代村庄的原貌。
- → 涉地可支: 东边海岸凸起的天然美景。另外以日出峰为背景的海景也是 美不胜收。
- 山茶花之丘:济州岛最大的山茶花树木园,这里有80多个国家的500多种 山茶花。



DAY 4 | Jeju济州 > Gimpo 金浦

Breakfast早餐/Lunch午餐 /Dinner晚餐

- Nami Island: The island is the filming location of the popular Korean drama "Winter Sonata," is a favorite spot for tourists to take photos.
- Mount Seoraksan: The 3rd largest mountain range in Korea and admire beautiful views.
- Daepo Port Seafood Market is famous both near and far for its fresh seafood caught from the East Sea.
- ◆ 南怡岛: 韩剧《冬季恋歌》外景拍摄地,徐徐两排白桦树的杉道,是游客最爱的拍摄地。
- ◆ 雪岳山: 韩国的第三大山脉,也是韩国最美丽的自然景观之一。它位于韩 国东海岸的庆州市和江陵市之间,是韩国最早被指定为国家公园的地方 之一。
- 大浦港海鲜市场:远近驰名,聚集了各式各样刚从东海捕捞上来的鱼货,备受游客前往打卡!





DAY 5 | Gangwon-do江源道

Breakfast早餐/Dinner晚餐

- ◆ (Schedule program from DEC to FEB 12月至2月行程)
- Ski Resort Skiing Experience: The resort has multiple ski slopes with varying levels of difficulty and modern ski facilities, suitable for visitors with different skiing levels. (Includes ski equipment exclude ski suit.
- → 滑雪度假村: 体验滑雪之乐,度假村拥有不同滑雪道和的滑雪设施,吸引滑雪爱好者与游客。(包含雪具,不含雪服)
- ◆ (Schedule program from MAR to NOV 3月至11月行程)
- Gangchon Rail Park: Ride 4 seater tandem bike tour climb aboard old train tracks in the beautiful countryside of Gangwon-do!
- Jade Gaeden: Jade Garden is a European style luxury arboretum settled in a beautiful valle at Chuncheon.
- Soyanggang Skywalk: 156m walking path entirely made of transparent glass and that offers a beautiful view over Uiamho Lake.
- ◆ <mark>江村铁路公园</mark>: 利用旧京春线路轨改成的公园,全程8.2KM,由4人一台 铁路,沿途经过大片稻田、山林和河流等景色。
- ◆ 翡翠花园: "隐藏在树林中的小欧洲"为理念而建造的花园, 欧式风格的 建造群配以原生态植物, 构建出浪漫天堂。
- 三岳山天空步道:环绕在青山、湖泊、江流之中的玻璃步道,望向美丽的春川市,景色怡人。

Itinerary *****

DAY 6 | 首尔 Seoul

Breakfast早餐/Lunch午餐 /Dinner晚餐

- Gyeongbokgung Palace: A popular tourist attraction in Seoul, was the first royal palace of the Joseon Dynasty.
- Seaweed Gallery: Enjoy DIY experience making kimchi and take photos in traditional Korean clothing.
- Painter Show: Enjoy the Korean theater performance "Graffiti Show", where paintings magically appear on stage.
- ◆ 景福宫: 是李朝(1392~1910年)时期首尔的五大宫之一,也是李氏王朝 的正宫。
- ◆ 紫菜学院: 一起体验DIY制作泡菜, 并在此一同穿上韩服打卡拍照。
- ★ 涂鸦秀: 享受韩国艺术剧场,在极短的时间内如魔法般呈现在舞台上的 绘画作品与演出。

DAY 7 | 首尔 Seoul

Breakfast早餐/Lunch午餐

- Ginseng Galley: Visit to gallery learn about Korea Ginseng and how its can be amazing health boosting to us.
- Duty-Free Gallery: Display beauty products, Skin care, cosmetics from some of the most famous brands in South Korea.
- Lotte World: A large entertainment complex located in Seoul, South Korea, which includes a large indoor theme park, an outdoor amusement park, a shopping mall, hotels, a Korean folk village, sports facilities, and a cinema.
- Hongdae: Commercial district of Seoul, which is also one of the famous art, culture, and entertainment districts in Korea.
- 人参资料馆: 导览由专业解说员介绍高丽人参,认识高丽人参与它奇特 之处。
- ◆ 美妆免税中心: 您可在这里购买各大护肤保养品牌的体验。
- ★ 乐天世界:韩国首尔的大型室内主题公园、户外游乐园、商场、酒店、 韩国民俗村、体育设施、电影院组成的一个区域。
- ◆ 弘大商圈: 韩国首尔热闹步行街,广受年轻人喜爱的集聚地,也是韩国年轻人文化艺术街头等活动区。





DAY 8 | 首尔 Seoul

reakfast早餐/Lunch午餐: 石锅拌饭

- Bukchon Hanok Village, which was awarded the UNESCO Asia-Pacific Heritage Award for Cultural Heritage Conservation.
- + Health Liver Gallery: Liver supplements product recommendation.
- + Shila Duty Free: Widest range of world branded goods display in mall.
- Myeong-dong: Seoul's shopping street with a mixture of street stalls and retail outlets of fashions, cosmetics & restaurants.
- ★ 北村韩屋村: 联合国教科文组织颁发亚太区文物古迹保护奖杰出项目 奖。
- ◆ 护肝宝免税中心:韩国护肝保健食品,获得认证,备受各国推崇
- ◆ 新罗免税店:韩国新罗百货大型百货商场,代理零售免税世界知名品牌的服饰,包包,饰品等等。
- ◆ 明洞:这里聚集了各大韩系潮流品牌、美妆用品、免税购物中心,也是 美食餐厅一级战场.

DAY 9 | Incheon 仁川 > Singapore新加坡

Breakfast早餐/Lunch午餐

- Dongdaemun: which has been a popular shopping paradise for tourists and merchants for a long time.
- After completing our final shopping for souvenirs, we will arrange for airport check-in and return to warm and cozy Singapore. We thank you for accompanying us on this journey and we look forward to traveling with you again in the future.
- ★ 东大门: 早时期游客和商家最喜爱的购物天堂, 现以批发市场为居多市场, 不过任受游客喜爱。
- ◆ 接下来前往土特产做最后冲刺购买后,安排机场办理登机手续返回温暖的家新加坡。感谢您一路的相伴,忆起旅途,我们期待再次与您相约之旅。



Important Note: The sequence of itineraries, meals, museums, and hotel arrangements are subjected to final adjustments of the local ground operator and flight arrangement. All group tours except for tours to China, Hong Kong & Macau, Japan, Korea & Taiwan are conducted in English, unless stated otherwise.